

New York State Assembly  
Albany, NY 12248

PRSR STD.  
US Postage  
PAID  
Albany, NY  
Permit No. 75



## MICHAEL NOVAKHOV IS STANDING UP TO JEWISH HATE

Михаил Новахов против ненависти  
по отношению к евреям.

★★★  
ASSEMBLYMAN  
**MICHAEL NOVAKHOV**  
45<sup>th</sup> ASSEMBLY DISTRICT

For information on this or other  
state issues, contact Assemblyman  
Michael Novakhov:  
1800 Sheepshead Bay Rd., Brooklyn, NY  
718-743-4078  
novakhovm@nyassembly.gov

45<sup>th</sup> ASSEMBLY DISTRICT  
**MICHAEL NOVAKHOV**  
ASSEMBLYMAN  
★★★

Офис Ассемблемена Михаила Новахова  
Адрес: 1800 Sheepshead Bay Rd., Brooklyn, NY  
Телефон: 718-743-4078  
Электронная почта: novakhovm@nyassembly.gov

In light of recent anti-Israel and anti-Jewish sentiments across the nation, Assemblyman Novakhov has pledged his support to Israel and the families of those kidnapped by terrorists. In solidarity, he has made his district office a permanent location for their posters and stories to be displayed without fear of vandalism or removal.

В связи с недавними антиизраильскими и антисемитскими настроениями по всей стране, Ассемблемен Новахов заявил о своей поддержке Израилю и семьям тех, кто был похищен террористами. В знак солидарности с такими семьями, не опасаясь актов вандализма, он сделал установку в витрине своего офиса, размещая постеры с информацией о похищенных людях.



## MICHAEL IS WORKING TO DEFEAT ANTISEMITISM BY:



Ensuring we never forget those who perished during the Holocaust (K.58).



Opposing the antisemitic Not on Our Dime bill, which would punish charities that do business with Israel.

*“This is an absolutely disgusting, hateful, antisemitic bill, and I am committed to making sure it never sees a vote in the Assembly.”*

**- Assemblyman Michael Novakhov**



Voting to prohibit insurance companies from raising rates due to hate crimes (A.2207).



Voting to ensure colleges take the proper measures to deter and combat hate crimes on their campuses (A.3694-A).

**WATCH MICHAEL'S  
OFFICIAL VIDEO  
STATEMENT ON  
THE CRISIS IN  
ISRAEL:**



## МИХАИЛ РАБОТАЕТ НАД ИСТРЕБЛЕНИЕМ АНТИСЕМИТИЗМА, ПРЕДПРИНИМАЯ СЛЕДУЮЩИЕ ДЕЙСТВИЯ:



Делает всё, чтобы мы никогда не забывали тех, кто погиб во время Холокоста (К.58).



Противодействует законопроекту “Not on our Dime”, направленному на наказание благотворительных организаций, сотрудничающих с Израилем.

*“Это абсолютно отвратительный, полнейший ненависти антисемитский законопроект. И я настроен на то, чтобы он никогда не был принят в Ассамблее.”*

**- Михаил Новахов**



Голосует за законопроект, запрещающий страховым компаниям повышать стоимость страхования из-за преступлений на почве ненависти (A.2207).



Голосует за то, чтобы университеты принимали меры по предотвращению преступлений на почве ненависти и боролись против подобных преступлений в своих кампусах (A.3694-A).

**СМОТРИТЕ ВИДЕО  
С ОФИЦИАЛЬНЫМ  
ЗАЯВЛЕНИЕМ  
МИХАИЛА НОВАХОВА  
ОТНОСИТЕЛЬНО  
КРИЗИСА В  
ИЗРАИЛЕ:**

